

Zana Kamangar

From: Zana Kamangar
Sent: Friday, July 23, 2021 1:08 PM
Subject: **TOTALIZER IMPORTANT NOTICE / NOTE IMPORTANTE CONCERNANT LES TOTALISATEURS**

Importance: High

Hello Team;

Recording **totalizers** are a very important part of every inspection. Make sure to record them **completely** and **correctly**. If for any reason you are unable to record them, you should explain it in the **comment** section of the **inspection report** file (NEE_08).

Availability of Totalizers:

Since the beginning of register production almost every single register, on a fuel island, fuel truck, bulk rack installation has a totalizer. Some may be mechanical, some accessed through programming. If you are uncertain how to find them, access the operator's manual or speak to someone who has more technical familiarity with the register/dispenser.

[Feel free to reach out if you have any questions regarding this](#)

Bonjour à toute l'équipe;

Prendre en note **les totaux** est une partie vraiment importante de chaque examen. Assurez-vous de **complètement** et **correctement** prendre en note les totaux. Si pour une raison quelconques, vous n'êtes pas en mesure de les prendre en note, vous devrez l'expliquer en écrivant dans la section **commentaire** du **rapport d'inspection** (NEE_08).

Disponibilité des totalisateurs:

Depuis que les registres existent, Presque la totalité de ces derniers, qu'ils aient été installer sur un ilot, un camion de livraison ou un bras de chargement possèdent un totalisateur. Certain peuvent être mécanique ou d'autre, accessible via la programmation. Si vous ne trouvez pas le totalisateur, allez voir dans le manuel de l'operateur ou discuté avec quelqu'un qui est familier avec les technicalité du registre/distributrice.

[Sentez-vous libre de me contacter au besoin.](#)

Kind Regards/Cordialement,

Zana Kamangar

Quality System Administrator
National Energy Equipment Inc.
1467 Spitfire Pl, Port Coquitlam, BC, V3C 6L4
Phone: 778-588-7726 | E-mail: zkamangar@nee.ca